
FORSLAG TIL ÅRSMØTE I GALTERUD IF SKIGRUPPE/ HOVEDLAGET. 

Undertegnede ønsker komme med følgende forslag til skigruppas/hovedlagets årsmøte. 

Personlig mener jeg dette er noe som bør være i lagets interesse, samt en liten pris å 

betale for aktivitet i laget. Samtidig mener undertegnede at vi bør holde alle våre løyper 

åpne hverdager som ukedager så lenge det er snøforhold. 

I og med skigruppa ikke har beslutningsmyndighet dermed er «rådgivende» ønsker 

undertegnede å fremme disse sakene for årsmøtet i hovedlaget.  

 

Følgende forslag fremmes til årsmøte: 

1. Etter som det kun er kort tid igjen til avtalen vedrørende lysløypa utgår, forslår 

undertegnede at avtalen reforhandles. 

 

Avtalen med grunneieren i lysløypen, reforhandles våren 2013!  

 

Forslag til vedtak:  

 

Galterud idrettsforening v/hovedlaget, reforhandler avtalen ved våren 2013. 

 

  

2. Etter mange års med neste fra vær av vedlikehold av lysløypa, er det etter 

undertegnedes oppfatning på tide med vedlikehold av lysløypa. Undertegnede 

mener dette er en liten pris for å betale for noe som kan føre til mer aktivitet i 

Galterud IF («Galterud ski og ball») 

 

Forslag: Det settes av tilstrekkelig med midler til vedlikehold sommeren 

2013 til å sette lysløypa i stand, slik at lysløypa kan brukes selv om 

vintrene blir relativt snøfattige. 

 

Forslag til vedtak: 

Galterud idrettsforening v/hovedlaget vedtar at lysløypa skal utbedres sommeren 

2013, samtidig settes det av kr 20000,- til formålet, Galterud idrettsforening 

v/hovedlaget er behjelpelig med og skaffe til veie nødvendig tyngre utstyr. 

Skigruppa i Galterud Idrettsforening organiserer dugnadsgjeng. 

 

 
Galterud 31.01.2013 


